
Bestyrelsesmøde afd. 7 den. 7-11 2013 

Tilstede: Alle 

1. Velkommen ved Formanden 

2. Godkendelse af dagsorden – Godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat – godkendt 

4. Orientering fra Formanden: 

 Peter Andersen indkalder bestyrelsen til besigtigelse af komfur i velfærdsbygningen  

 Ang. Klimaprojektet så er der bevilliget støtte til udførsel af denne, og dette sættes i 

værk når temperaturen er okay iflg. Det udførende firma (der skal være en vis kulde 

for korrekt måling) 

 Der har desværre været udført hærværk i en hel opgang med malet ”Rygning forbudt 

skilte” – hele opgangen skal males om. Der har været iværksat et opgangsmøde, som 

dog pt er udsat fra Administrationens side 

 Ingen klager 

 5 fra og tilflytninger 

5. Kassererens beretning 

 Intet at berette 

6. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning 

 Forslag fra Dorthe Jensen (videreført fra Afdelingsmødet i sep): Toiletrulleholderen i 

vaskehuset ”sætter sig tit fast”, så der ikke er komme et nyt stk toiletpapir ud igen. 

Bestyrelsen har set på dette og ved denne gennemgang også konstateret rust i afløb 

ved den elektriske håndtørrer, som Bestyrelsen ønskes set på ved samme anledning – 

det videregives til Ejendomsmester Fritz 

P-plads v/33 ved op og nedkørsel ved Petanquebanen er ikke tilgængelig for 

kørestole og der ønskes et X for p-plads ud for denne så den slettes. Bestyrelsen har 

besigtiget pladsen og der er ingen opkørsel fordi der en ubrudt kantsten og derfor kan 

denne ikke slettes! 

 Det er blevet gjort bestyrelsen opmærksom på at vores nøgler til hoveddøren kan 

bruges i samtlige døre i dén blok man bor i. Dette kan være en ”falsk tryghed” for 

beboerene. Bestyrelsen tager dette til sig, og videregiver ovennævnte til 

Administration for en evt. anden løsning. 

 Billardklubben bevilliges nyt klæde til billardbordet – dette videregives til 

Administrationen  for besigtigelse af dette for en evt nødvendighed.  

7. Aktiviteter 

 Juletræsfest i festhuset den 7 dec kl 13-16 – julemanden kommer som sædvanlig og 

underholder. Formandens kone vil gerne lave hjemmelavede æbleskiver og dette 

tager bestyrelsen pænt imod! Opslag er laves i netcafeen og sættes ud hurtigst 

muligt- 

Næste møde den 9-1-2014 kl 18 – Referenten takker for et godt møde og et super godt år 2013  


